
KLOOSTERVELDT: 
HET ANTWOORD OP MEERDERE 
WOONVRAAGSTUKKEN
In Veghels Buiten, de wijk tussen Veghel en Erp, verrijst Kloosterveldt. 
Het buurtschap is niet alleen bijzonder vanwege de architectonische opzet 
en de landelijke ligging, maar ook door de evenwichtige mix tussen sociale 
huurwoningen en vrijesectorhuur- en koopwoningen. Wethouder Rik 
Compagne van gemeente Meierijstad en directeur-bestuurder Jan van 
Vucht van woningcorporatie Area vertellen over deze bijzondere locatie in 
relatie tot hun woningbouwambities en de uitdagingen anno nu.

Ambities en uitdagingen zijn er ruimschoots. Op het gebied van kwantiteit, 
kwaliteit én duurzaamheid. Voor de gemeente Meierijstad is een stevige 
regierol daarbij belangrijk. “De komende vier jaar willen we in ieder geval 
zeshonderd woningen per jaar bouwen”, vertelt wethouder Rik Compagne. 
We streven naar een woningvoorraad met 25% sociale huur. Om die 
ambities waar te maken, hebben we partners nodig die vroegtijdig met ons 
meedenken.” 

Vroegtijdig samen optrekken
In Kloosterveldt komen 76 woningen, waarvan 27 vrijesectorhuurwoningen 
en 17 koopwoningen (4 levensloopwoningen, 10 twee-onder-een-
kapwoningen en 3 vrijstaande landhuizen). De overige 32 woningen zijn 

bestemd voor sociale huur, ontwikkeld voor Area. Ruim 40% dus, een 
aandeel waarover ook Jan van Vucht erg te spreken is: “Een succesfactor  
is vroegtijdig samen optrekken. Met gemeente, woningcorporatie én 
ontwikkelaar. En wat die laatste betreft: je hebt een partij nodig die niet 
alleen commercieel denkt, maar ook het maatschappelijk belang wil 
dienen. Die betaalbare woningen wil realiseren, en ook wil bijdragen aan 
verduurzaming. Biobased en circulair bouwen wordt steeds belangrijker. 
We zien dat Hendriks Coppelmans daar druk mee bezig is.” 

Kwaliteit van wonen en leven
Door het hoge percentage sociale huur levert Kloosterveldt een mooie 
bijdrage aan de doelstellingen van Meierijstad. En daarmee aan de ambitie 
van minister Hugo de Jonge om een derde sociale huur, een derde 
middenhuur en een derde betaalbare koop te realiseren in elke gemeente. 
Maar dat is zeker niet de enige reden waarom Rik Compagne trots is op het 
project. “De combinatie van het kloosterconcept, de stedenbouwkundige 
opzet, de beeldkwaliteit en de landelijke ligging is geweldig. En dan gaan we 
daar ook nog een mix van doelgroepen huisvesten. In Kloosterveldt komt 
alles samen.” Jan van Vucht ziet er bovendien mogelijkheden om de 
gemeenschapszin te vergroten. “Dat bewoners bijvoorbeeld samen het 

gebied onderhouden. Dat er moestuinen komen. Samen met de gemeente 
richten we ons ook op thema’s als leefbaarheid en sociale cohesie. 
Kloosterveldt biedt daarin mooie kansen.”

Duizendste woning Area
Volgens Jan van Vucht draait het in de toekomst meer en meer om slimme 
woonconcepten. “Alleen zo kun je blijven zorgen voor beschikbaarheid, 
betaalbaarheid en kwaliteit van wonen. Er speelt veel in de samenleving. 
Een belangrijk thema is bijvoorbeeld de huisvesting van speciale 
doelgroepen, zoals vluchtelingen, statushouders en mensen die zorg nodig 
hebben." Ook demografische ontwikkelingen, zoals de vergrijzing, spelen 
een rol. “De behoefte aan een- en tweepersoonswoningen neemt toe. Het is 
ook niet meer vanzelfsprekend dat senioren zoveel mogelijk in stadscentra 
willen wonen. Ze worden steeds mobieler. Met buurtschappen als 
Kloosterveldt kunnen we daarop inspelen.” “We zijn als gemeente erg blij 
met deze ontwikkeling”, besluit Rik Compagne. “Alleen samen met 
corporaties en vooruitstrevende ontwikkelaars kunnen we bouwen aan een 
hoogwaardige toekomst van wonen en leven.” Voor Jan van Vucht is er nog 
een reden om blij te zijn met Kloosterveldt: voor Area realiseren we er hun 
duizendste nieuwbouwwoning.    

CIRCULAIR ÉN 
KOSTENBEWUST 
BOUWEN MET EIGEN 
MATERIALEN
Bouwen met circulaire én biobased materialen: al jaren geven we hiermee 
invulling aan de materiaaltransitie. Nu gaan we nog een stap verder door
vanuit ons moederbedrijf Hendriks Bouw en Ontwikkeling zelf duurzame 
bouwmaterialen te ontwikkelen. Het voordeel voor het milieu is helder. 
Ook zijn we als toeleverancier minder afhankelijk. Maar wist je dat bouwen 
hiermee ook voordeliger kan worden? Dit heeft te maken met de milieu-
investeringsaftrek. 

“We zijn ons er terdege van bewust dat materialen eindig zijn, en dat 
we de aarde in bruikleen hebben”, vertelt Carl Dolmans, directeur 
nieuwbouw. “Dat Hendriks Coppelmans een koppositie vervult op het 
gebied van duurzaamheid was voor mij een belangrijke reden om hier aan 
de slag te gaan. We liepen al voorop in de energietransitie met nul-op-
demeterwoningen. En met de investeringskracht en duurzaamheidsambitie 
van ons moederbedrijf gaan we nu ook aan kop in de materiaaltransitie.”

Slimme betoncrusher
De producten waar het om gaat zijn circulaire bakstenen en biobased 
isolatieplaten van mycelium, een netwerk van schimmeldraden.  
Ook ontwikkelen we een slimme betoncrusher die zand, grind en vulstof 
scheidt, zodat we circulair beton kunnen produceren. Carl Dolmans: 
“Onze biobased producten worden al toegepast. Bijvoorbeeld aan de 
Kloosterlaan in Boekel, waar we twintig sociale huurwoningen bouwen 
voor PeelrandWonen.” 

Milieu-investeringsaftrek
Circulair bouwen hoeft niet duur(der) te zijn. “Integendeel”, aldus Carl 
Dolmans. “Scoor je goed op de MilieuPrestatie Gebouwen (MPG), dan kun je 
gebruikmaken van de milieu-investeringsaftrek. Heel interessant voor 
opdrachtgevers. Onze volgende stap is dan ook het laten toetsen van onze 
biobased materialen, zodat ze geaccrediteerd in de Nationale 
Milieudatabase komen. Dan staan de kwaliteit én duurzaamheid van onze 
producten objectief vast. We trainen momenteel onze medewerkers zodat 
we die MPG-score zelf kunnen berekenen. En onze Denktank Groen bekijkt 
voortdurend hoe we circulair bouwen nog slimmer kunnen aanpakken. 
Zo werken we aan een toekomst waarin deze werkwijze zelfs goedkoper is 
dan werken met traditionele, milieubelastende materialen.”   

Carl Dolmans, directeur nieuwbouw: "Circulair bouwen hoeft niet duurder te zijn."

In juni werden de eerste dakpannen gelegd. 
V.l.n.r.: René Beks (directeur Ontwikkeling & Innovatie 
Hendriks Coppelmans), wethouder Rik Compagne  
(Meierijstad) en Jan van Vucht (directeur-bestuurder Area).
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